
 

Kommunfullmäktige 

 

Protokoll fört vid Stockholms kommunfullmäktiges sammanträde i 

Stadshuset måndagen den 19 oktober 2009 kl. 16.00 
   

   

   

Justerat den 26 oktober 2009 Anslaget den 27 oktober 2009 

   

   

   

   

   

   

   

   

Bo Bladholm Kersti Py Börjeson Hadar Cars 

   

  

   

   

   

§ 1  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Kersti Py Börjeson (s) och andre vice ordföranden 

Hadar Cars (fp) utsågs att jämte ordföranden Bo Bladholm (m) justera och 

expediera dagens protokoll. Justeringen kommer att ske den 26 oktober 2009. 

 

 

§ 2  
Interpellation om årslånga köer till budget- och skuldrådgivning 

(nr 2009:25) 

Dnr 325-1038/2009 

 

Karin Rågsjö (v) hade lämnat in en interpellation om årslånga köer till budget- 

och skuldrådgivning. 

 

Kommunfullmäktige hade den 25 maj 2009 beslutat att interpellationen fick 

framställas. 

 

Borgarrådet Kristersson hänvisade till utdelat interpellationssvar ------- Bilaga 1. 

 

I debatten yttrade sig Karin Rågsjö, Abdo Goriya och borgarrådet Kristersson. 
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§ 3  
Interpellation om stadens bristande satsning på sommarjobb (nr 2009:26) 

Dnr 219-1159/2009 

 

Karin Rågsjö (v) hade lämnat in en interpellation om stadens bristande satsning 

på sommarjobb. 

 

Kommunfullmäktige hade den 15 juni 2009 beslutat att interpellationen fick 

framställas. 

 

Borgarrådet Nordin hänvisade till utdelat interpellationssvar ------------ Bilaga 2. 

 

I debatten yttrade sig Karin Rågsjö och borgarrådet Nordin. 

 

 

§ 4  
Bordlagd interpellation 

 

Kommunfullmäktige beslöt utan omröstning att åter bordlägga besvarandet av 

interpellation nr 2009:27. 

 

 

§ 5  
Interpellation om stärkandet av stadens arbete med mänskliga rättigheter 

(nr 2009:28) 

Dnr 335-1326/2009 

 

Ann-Margarethe Livh (v) hade lämnat in en interpellation om stärkandet av 

stadens arbete med mänskliga rättigheter. 

 

Kommunfullmäktige hade den 7 september 2009 beslutat att interpellationen 

fick framställas. 

 

Borgarrådet Nordin hänvisade till utdelat interpellationssvar ------------ Bilaga 3. 

 

I debatten yttrade sig borgarråden Livh och Nordin samt Cecilia Brinck. 

 

 

§ 6  
Interpellation om Fornminnesgruppens framtid (nr 2009:29) 

Dnr 331-1350/2009 

 

Hasan Dölek (s) hade lämnat in en interpellation om Fornminnesgruppens 

framtid. 

 

Kommunfullmäktige hade den 7 september 2009 beslutat att interpellationen 

fick framställas. 

 

Borgarrådet Hamilton hänvisade till utdelat interpellationssvar --------- Bilaga 4. 
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I debatten yttrade sig Hasan Dölek, borgarrådet Hamilton samt Karin Hanqvist. 

 

 

§ 7  
Interpellation om Norra stationsområdet (nr 2009:30) 

Dnr 302-1351/2009 

 

Jan Valeskog (s) hade lämnat in en interpellation om Norra stationsområdet. 

 

Kommunfullmäktige hade den 7 september 2009 beslutat att interpellationen 

fick framställas. 

 

Borgarrådet Nordin hänvisade till utdelat interpellationssvar ------------ Bilaga 5. 

 

I debatten yttrade sig Jan Valeskog och borgarrådet Nordin. 

 

 

§ 8  
Bordlagda interpellationer 

 

Kommunfullmäktige beslöt utan omröstning att åter bordlägga besvarandet av 

interpellationerna nr 31, 32, 33, 34, 35, 36 och 37 för år 2009. 

 

 

§ 9  
Ändring i föredragningsordningen 

 

Kommunfullmäktige beslöt utan omröstning att behandla punkt nr 113 på före-

dragningslistan före punkt nr 19. 

 

 

§ 10  

Interpellationer 

 

Anmäldes ingivna interpellationer: 

1. (2009:38) av Karin Rågsjö (v) om LSS-peng och rättssäkerhet 

Dnr 326-2000/2009; 

 

2. (2009:39) av Ann Mari Engel (v) om minskade kulturpengar i stadsde-

larna 

Dnr 328-2001/2009; 

 

3. (2009:40) av Leif Rönngren (s) om kristdemokraternas och den borger-

liga alliansens svek mot de äldre och den totala avvecklingen av service-

hus i Stockholm 

Dnr 327-2002/2009; 
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4. (2009:41) av Ann-Margarethe Livh (v) om planeringen för Europas 

största skatepark på Högdalstopparna 

Dnr 328-2004/2009; 

 

5. (2009:42) av Ann Mari Engel (v) om tydligare parkeringsregler för 

funktionsnedsatta 

Dnr 314-2138/2009. 

 

Kommunfullmäktige beslöt utan omröstning att interpellationerna fick framstäl-

las. 

 

Härefter beslöt kommunfullmäktige utan omröstning att bordlägga besvarandet 

av dessa interpellationer. 

 

 

§ 11  

Muntlig frågestund 

 

Fråga nr 1.  Aspuddsbadet 

 

Malte Sigemalm (s) ställde en fråga om Aspuddsbadet. 

 

Kommunfullmäktige beslöt utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Malte Sigemalm och borgarrådet Sjöstedt. 

 

 

Fråga nr 2.  Aspuddsbadet  

 

Stefan Nilsson (mp) ställde en fråga om Aspuddsbadet. 

 

Kommunfullmäktige beslöt utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Stefan Nilsson och borgarrådet Sjöstedt. 

 

 

Fråga nr 3.  Ledsagning 

 

Karin Rågsjö (v) ställde en fråga om ledsagning. 

 

Kommunfullmäktige beslöt utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Karin Rågsjö och borgarrådet Kristersson. 

 

 

Fråga nr 4.  Ledsagarservice 

 

Abdo Goriya (s) ställde en fråga om ledsagarservice. 

 

Kommunfullmäktige beslöt utan omröstning att frågan fick framställas. 



Kommunfullmäktiges protokoll nr 13  2009-10-19 5 

 

Ordet innehades av Abdo Goriya och borgarrådet Kristersson. 

 

 

Fråga nr 5.  Överbyggnad av Centralstationens perronger 

 

Eie Herlitz (mp) ställde en fråga om överbyggnad av Centralstationens per-

ronger. 

 

Kommunfullmäktige beslöt utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Eie Herlitz och borgarrådet Alvendal. 

 

 

Fråga nr 6.  Aspuddsbadet 

 

Mehdi Oguzsoy (v) ställde en fråga om Aspuddsbadet. 

 

Kommunfullmäktige beslöt utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Mehdi Oguzsoy och borgarrådet Sjöstedt. 

 

 

Fråga nr 7.  Stadens stöd till idrottsevenemang 

 

Birgit Marklund Beijer (s) ställde en fråga om stadens stöd till idrottsevene-

mang. 

 

Kommunfullmäktige beslöt utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Birgit Marklund Beijer och borgarrådet Sjöstedt. 

 

 

Sammanträdet ajournerades kl. 17.54 – 18.00. 

 

 

§ 12  

Anmälda skrivelser 

 

Till kommunfullmäktige hade inkommit följande skrivelser, vilka delgivits be-

rörda organ: 

 

Regeringsbeslut 

av den 24 september 2009 

 

Beslut (24 september) avseende överklagande i fråga om detaljplan för område 

vid kv. Tebrödet, delar av Sköndal 1:9, 1:7 och 1:1,2 i stadsdelen Sköndal, 

Stockholms kommun, kommunfullmäktiges beslut (3 november 2008). 

Regeringen avslår överklagandet. 

Dnr 311-562/2008 
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Beslut (24 september) avseende överklagande i fråga om detaljplan för student-

bostäder i Albano, del av Norra Djurgården 1:1 och 2:2 i stadsdelen Norra 

Djurgården. 

Regeringen avslår överklagandet. 

Dnr 311-4312/2006 

 

Beslut (24 september) med anledning av överklagande av stadsbyggnadsnämn-

dens beslut (12 februari) i fråga om detaljplan för kv. Björnen och Loen i 

stadsdelen Norrmalm i Stockholm.  

Regeringen avslår överklagandet. 

 

Länsrätten i Stockholms läns beslut 

av den 2 oktober 2009  

 

Beslut (2 oktober) angående överklagande av kommunfullmäktiges beslut 

(7 september) avseende Försäljning av Malmsjö Gård, fastigheterna Malmsjö 

1:4, Vårsta 1:4 och del av Snäckstavik 3:94 Botkyrka kommun. 

Länsrätten, som senare kommer att avgöra målet slutligt, avslår yrkandet om 

inhibition. 

Dnr 302-1205/2009 

 

Länsrätten i Stockholms läns beslut 

av den 6 oktober 2009 

 

Beslut (6 oktober) angående överklagande av kommunfullmäktiges beslut 

(7 september) avseende Anvisningar för upphandlingar inom omsorg om perso-

ner med funktionsnedsättning enligt LSS. 

Länsrätten avslår yrkandet om inhibition. 

Dnr 326-1430/2008 

 

Kammarrätten i Stockholms beslut 

av den 7 oktober 2009 

 

Beslut (7 oktober) med anledning av överklagat avgörande i Länsrätten (beslut 

2 oktober) avseende Försäljning av Malmsjö Gård, fastigheterna Malmsjö 1:4, 

Vårsta 1:4 och del av Snäckstavik 3:94 Botkyrka kommun. Kammarrätten med-

delar inte prövningstillstånd. Länsrättens avgörande står därför fast. 

Dnr 302-1205/2009 

 

 

§ 13  

Anmälan av ny ledamot och ersättare 

 

Anmäldes länsstyrelsen i Stockholms läns beslut av den 6 oktober 2009 att utse 

ny ledamot och ersättare i kommunfullmäktige för tiden till och med den 

14 oktober 2010. 

 

Till ledamot efter Thomas Persson (m) hade utsetts Peter Jönsson (m). 

 

Till ersättare efter Peter Jönsson (m) hade utsetts Lollo Lindahl (m). 
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§ 14  

Närvaro 

 

Närvaro antecknades enligt  --------------------------------------------------  Bilaga 6. 

 

 

§ 15  

Justering 

 

Ordföranden anmälde att till justeringsmän utsetts ordföranden, förste och andre 

vice ordförandena samt att justeringen kommer att äga rum måndagen den 

26 oktober 2009 kl. 15.00, vilket kommunfullmäktige godkände. 

 

 

§ 16  

Fyllnadsval (mem. 6 och 14 för år 2008 samt mem. 2, 5, 11, 13 och 14 för år 

2009) 

 

Kommunstyrelsens tidigare bordlagda memorial nr 6 och 14 för år 2008 samt 

nr 2, 5, 11, 13 och 14 för år 2009 behandlades. 

 

På förslag av förste vice ordföranden beslöt kommunfullmäktige utan omröst-

ning att bordlägga val av en nämndeman i Solna tingsrätt (mem. 2008:6), en 

nämndeman i Södertörns tingsrätt (mem. 2009:2), en nämndeman i Södertörns 

tingsrätt (mem. 2009:5), en ledamot i Skönhetsrådet, en ersättare i Hägersten-

Liljeholmens stadsdelsnämnd, en nämndeman i Solna tingsrätt, tre nämndemän i 

Södertörns tingsrätt (mem. 2009:13), en ersättare i Farsta stadsdelsnämnd, två 

nämndemän i Solna tingsrätt, en nämndeman i Stockholms tingsrätt samt tre 

nämndemän i Södertörns tingsrätt (mem. 2009:14). 

 

Härefter utsåg kommunfullmäktige utan omröstning 

 

Memorial 2008:14 

 

i Stockholms tingsrätt för tiden till och med år 2010: 

 

till nämndeman: Joakim Oldmark (kd); 

 

Memorial 2009:2 

 

i Södertörns tingsrätt för tiden till och med år 2010: 

 

till nämndeman: Anette Hellström (m); 
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Memorial 2009:11 

 

i Bromma stadsdelsnämnd för tiden till och med år 2009: 

 

till ersättare: Hakon af Malmborg (v); 

 

Memorial 2009:13 

 

i Solna tingsrätt för tiden till och med år 2010: 

 

till nämndeman: Midia Hassan (s); 

 

Memorial 2009:14 

 

i Norrmalms stadsdelsnämnd för tiden till och med år 2009: 

 

till ledamot: Agneta Isacsson (fp); 

 

till ersättare: Jan-Ove Jerrestål (fp); 

 

i Skärholmens stadsdelsnämnd för tiden till och med år 2009: 

 

till ledamot: Mika Eskelinen (m); 

 

till ersättare: Mikael Eriksson (m). 

 

 

§ 17  

Avsägelser och fyllnadsval (mem. 2009:15; skrivelse 11) 

 

Kommunstyrelsens memorial nr 2009:15 om avsägelser och fyllnadsval behand-

lades. 

 

Beslut 

 

Med bifall till kommunstyrelsens förslag i memorialet beslöt kommunfullmäk-

tige utan omröstning att 

1. godkänna i memorialet upptagen avsägelse från Letti Freivalds (s) – ersät-

tare i kommunfullmäktige – och hemställa hos länsstyrelsen om ny sam-

manräkning med anledning av den uppkomna vakansen 

2. godkänna i memorialet upptagna avsägelser från Annette Jansson (m) – 

ledamot tillika ordförande i Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd, Ndumbe Bah 

Öhman (s) – ersättare i Södermalms stadsdelsnämnd, Håkan Thorén (kd) 

– ersättare i exploateringsnämnden – och förrätta i memorialet föreslagna 

val 

3. om en ersättare/suppleant utses till ordinarie ledamot, utses en ny ersät-

tare/suppleant. 
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På förslag av förste vice ordföranden beslöt kommunfullmäktige utan omröst-

ning att bordlägga val av en ersättare i Södermalms stadsdelsnämnd och en 

nämndeman i Stockholms tingsrätt. 

 

Härefter utsåg kommunfullmäktige utan omröstning följande. 

 

i Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd för tiden till och med år 2009: 

 

till ledamot tillika ordförande: Bo Sundin (m); 

 

till ledamot: Aleksandar-Pal Sakala (m); 

 

till ersättare: Mauritz Jokela (m); 

 

i exploateringsnämnden för tiden till och med år 2009: 

 

till ersättare: Erik Slottner (kd). 

 

 

§ 18  

Sammanträdesdagar för kommunstyrelsen och kommunfullmäktige för 

tiden 1 januari - 18 oktober 2010 (utl. 2009:140) 

Dnr 014-1927/2009  

 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2009:140 behandlades. Utlåtandet gäller sam-

manträdesdagar för kommunstyrelsen och kommunfullmäktige för tiden 

1 januari - 18 oktober 2010.  

 

Ordföranden informerade om att ett extra kommunfullmäktige hålls den 

7 december 2009 med början kl. 18.00. Endast bordlagda motioner behandlas.  

 

Beslut 

 

Med bifall till kommunstyrelsens förslag i utlåtandet beslöt kommunfullmäktige 

utan omröstning följande. 

Den i utlåtandet angivna ordningen för kommunfullmäktiges sammanträden 

för tiden 1 januari – 18 oktober 2010 fastställs. 

 

 

§ 19  

Försäljning av fastigheten Hässelby Slott 1 i Hässelby (utl. 2009:141) 

Dnr 302-2713/2008 

 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2009:141 behandlades. Utlåtandet gäller ett 

ärende om försäljning av fastigheten Hässelby Slott 1 i Hässelby.  

 

Ordet innehades av borgarrådet Alvendal, Mattias Ericson, Anders Broberg, 

Yildiz Kafkas, Berit Kruse, Håkan Wahlén, Cecilia Obermüller, borgarrådet 

Mogert, Björn Ljung och Teres Lindberg. 
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Yrkanden 

 

Under överläggningen hade yrkats 

 

dels bifall till kommunstyrelsens förslag, 

 

dels av Teres Lindberg (s), Cecilia Obermüller (mp) och Mattias Ericson (v) att 

ärendet återremitteras enligt följande. 

Vi återremitterar ärendet för komplettering av beslutsunderlaget enligt följande: 

1. Hur servitutsavtalet är utformat kommer att styra allmänhetens tillgång till 

de områden som är belägna nära slottet. Det är väsentligt att kommun-

fullmäktige får kännedom om utformningen och innehållet av servituts-

avtalet för att kunna avgöra ärendet. 

2. Uppgifter om Hässelby Slotts och den omgivande markens och övriga 

byggnaders anskaffningsvärde i dagens penningvärde. 

 

Propositionsordning 

 

Ordföranden tog upp återremissyrkandet och konstaterade att villkoren för mino-

ritetsåterremiss var uppfyllda.  

 

Beslut 
 

Kommunfullmäktige beslöt utan omröstning att återremittera ärendet. 

 

 

§ 20  

Detaljplan för Värtapiren, Casablanca 1 m.m., stadsdelen Ladugårdsgär-

det, Dp 2006-06878-54 (utl. 2009:142) 

Dnr 311-1342/2009  

 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2009:142 behandlades. Utlåtandet gäller en de-

taljplan för Värtapiren i stadsdelen Ladugårdsgärdet.  

 

Ordet innehades av Maria Hannäs, Cecilia Obermüller, Anders Broberg samt 

borgarrådet Alvendal. 

 

Beslut 

 

Med bifall till kommunstyrelsens förslag i utlåtandet beslöt kommunfullmäktige 

utan omröstning följande. 

Detaljplan för Värtapiren, Casablanca 1 m.m., stadsdelen Ladugårdsgärdet, 

Dp 2006-06878-54, antas. 
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§ 21  

Detaljplan för Etapp 3 av handelsområdet vid Bromma flygplats, Bromma 

Center del av Ulvsunda 1:1 i stadsdelen Riksby, Dp 2004-14499-54 

(utl. 2009:143) 

Dnr 311-1344/2009 

 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2009:143 behandlades. Utlåtandet gäller en de-

taljplan för Etapp 3 av handelsområdet vid Bromma flygplats.  

 

Ordet innehades av Maria Hannäs, Cecilia Obermüller, Eie Herlitz, Teres 

Lindberg samt borgarrådet Alvendal. 

 

Yrkanden 

 

Under överläggningen hade yrkats 

 

dels bifall till kommunstyrelsens förslag, 

 

dels av Maria Hannäs (v) bifall till vänsterpartiets reservation i kommunstyrel-

sen innebärande återremiss 

 

Propositionsordning 

 

Ordföranden tog först upp återremissyrkandet. Vid propositioner på bifall till 

eller avslag på detta yrkande beslöt kommunfullmäktige utan omröstning att 

avslå detta. 

 

Härefter beslöt kommunfullmäktige utan omröstning att bifalla kommunstyrel-

sens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunfullmäktige hade alltså - i enlighet med kommunstyrelsens förslag - be-

slutat följande. 

Detaljplan för Etapp 3 av handelsområdet vid Bromma flygplats, Bromma 

Center del av Ulvsunda 1:1 i stadsdelen Riksby, Dp 2004-14499-54, antas. 

 

 

§ 22  

Detaljplan för förskola på Stigberget (Södermalm 10:35) i stadsdelen 

Södermalm, Dp 2006-20231-54 (utl. 2009:144) 

Dnr 311-1495/2009  

 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2009:144 behandlades. Utlåtandet gäller en de-

taljplan för förskola på Stigberget i stadsdelen Södermalm.  

 

Ordet innehades av Maria Hannäs, Abit Dundar, Cecilia Obermüller, borgarrådet 

Alvendal, Margareta Björk, Anders Broberg och Inger Koch. 
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Yrkanden 

 

Under överläggningen hade yrkats 

 

dels bifall till kommunstyrelsens förslag, 

 

dels av Cecilia Obermüller (mp) bifall till miljöpartiets reservation i kommun-

styrelsen. 

 

Beslut 

 

Efter framställda propositioner enligt dessa yrkanden beslöt kommunfullmäktige 

utan omröstning – i enlighet med kommunstyrelsens förslag – följande. 

Detaljplan för förskola på Stigberget (Södermalm 10:35) i stadsdelen 

Södermalm, Dp 2006-20231-54, antas. 

 

 

§ 23  

Namn för gator och park i stadsdelarna Hjorthagen och Norra Djurgården 

- Fågelhundsgatan, Högviltsgatan, Jaktgatan, Taxgatan, Älgpassgatan och 

Husarviksgatan som nya namn på gator samt Husarviksparken som nytt 

namn på park. Husarviksvägen utgår som namn på gata och Stora Skug-

gans Väg bibehålles som namn på gata med ändrad sträckning 

 

Namn för gator inom stadsdelarna Hjorthagen och Norra Djurgården - 

Bobergsgatan som nytt namn på gata samt att bibehålla Erik Dahlbergsga-

tan som namn på gata med förändrad sträckning (utl. 2009:145) 

Dnr 312-657/2009, 312-1197/2009 

 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2009:145 behandlades. Utlåtandet gäller två 

ärenden om namn för gator och park i stadsdelarna Hjorthagen och Norra Djur-

gården. 

 

Ordet innehades av Maria Hannäs. 

 

Yrkanden 

 

Under överläggningen hade yrkats 

 

dels bifall till kommunstyrelsens förslag, 

 

dels av Maria Hannäs (v) bifall till vänsterpartiets reservation i kommunstyrel-

sen innebärande bland annat återremiss. 

 

Propositionsordning 

 

Ordföranden tog först upp återremissyrkandet. Vid propositioner på bifall till 

eller avslag på detta yrkande beslöt kommunfullmäktige utan omröstning att 

avslå detta. 
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Härefter beslöt kommunfullmäktige utan omröstning att bifalla kommunstyrel-

sens förslag. 

 

Beslut 
 

Kommunfullmäktige hade alltså - i enlighet med kommunstyrelsens förslag - be-

slutat följande. 

1. Fågelhundsgatan, Högviltsgatan, Jaktgatan, Taxgatan, Älgpassgatan, 

Husarviksgatan fastställs som nya namn på gator samt Husarviksparken 

fastställs som nytt namn på park enligt bifogad karta till utlåtandet. 

2. Husarviksvägen utgår som namn på gata och Stora Skuggans Väg bibe-

hålles som namn på gata med ändrad sträckning enligt bifogad karta till 

utlåtandet. 

3. Bobergsgatan fastställs som nytt namn på gata samt Erik Dahlbergsgatan 

bibehålles som namn på gata med förändrad sträckning enligt bifogad 

karta till utlåtandet . 

 

 

§ 24  

Namn för gator, kvarter och bro inom stadsdelarna Traneberg, Ulvsunda 

och Ulvsunda Industriområde - Råjärnsvägen som nytt namn på gata och 

Ulvsundabron som nytt namn på järnvägsbro. Gjutmästaren, Masugnen 

och Valsverket bibehålles som namn på kvarter med ändrad omfattning. 

Karlsbodavägen, Masugnsvägen och Ulvsundavägen bibehålles som namn 

på gator med ändrad sträckning. Hättan utgår som namn på kvarter 

(utl. 2009:146) 

Dnr 312-1423/2009 

 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2009:146 behandlades. Utlåtandet gäller ett 

ärende om namn för gator, kvarter och bro inom stadsdelarna Traneberg, Ulv-

sunda och Ulvsunda Industriområde.  

 

Beslut 

 

Med bifall till kommunstyrelsens förslag i utlåtandet beslöt kommunfullmäktige 

utan omröstning följande. 

1. Råjärnsvägen fastställs som namn på gata och UIvsundabron fastställs 

som nytt namn på järnvägsbro enligt bilaga 1b och 1a till utlåtandet.  

2. Gjutmästaren, Masugnen och Valsverket bibehålles som namn på kvarter 

med ändrad omfattning enligt bilaga 1b till utlåtandet. 

3. Karlsbodavägen, Masugnsvägen och UIvsundavägen bibehålles som 

namn på gator med ändrad sträckning enligt bilaga 1b till utlåtandet. 

4. Hättan utgår som namn på kvarter enligt bilaga 1a till utlåtandet. 
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§ 25  

Namn för park inom Kungsholmen - Sven Wallanders Park (utl. 2009:147) 

Dnr 312-1490/2009  

 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2009:147 behandlades. Utlåtandet gäller ett 

ärende om namn för park inom Kungsholmen.  

 

Ordet innehades av Malte Sigemalm. 

 

Beslut 

 

Med bifall till kommunstyrelsens förslag i utlåtandet beslöt kommunfullmäktige 

utan omröstning följande. 

Sven Wallanders Park fastställs som namn för park inom Kungsholmen en-

ligt bifogad karta till utlåtandet.  

 

 

§ 26  

Namn för gator inom stadsdelen Skarpnäcks gård - Vildapelvägen och 

Rönnapelvägen (utl. 2009:148) 

Dnr 312-1491/2009  

 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2009:148 behandlades. Utlåtandet gäller ett 

ärende om namn för gator inom stadsdelen Skarpnäcks gård.  

 

Beslut 

 

Med bifall till kommunstyrelsens förslag i utlåtandet beslöt kommunfullmäktige 

utan omröstning följande. 

Vildapelvägen och Rönnapelvägen fastställs som namn på gator inom stads-

delen Skarpnäcks gård enligt bifogad karta till utlåtandet. 

 

 

§ 27  

Namn för park inom stadsdelen Norra Djurgården - Lill-Jansskogen 

(utl. 2009:149) 

Dnr 312-1492/2009 

 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2009:149 behandlades. Utlåtandet gäller ett 

ärende om namn för park inom stadsdelen Norra Djurgården.  

 

Beslut 

 

Med bifall till kommunstyrelsens förslag i utlåtandet beslöt kommunfullmäktige 

utan omröstning följande. 

Lill-Jansskogen fastställs som nytt namn på park enligt bifogad karta till ut-

låtandet.  
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§ 28  

Rapportering av ej verkställda beslut enligt lagen om stöd och service till 

vissa funktionshindrade (LSS) samt rapportering enligt 4 kap. 1 § social-

tjänstlagen (SoL), kvartal 1 2009  

 

Rapportering av ej verkställda beslut enligt 4 kap. 1 § socialtjänstlagen 

(SoL) kvartal 1 2009, äldreomsorg (utl. 2009:150) 

Dnr 326-1470/2009, 327-1164/2009 

 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2009:150 behandlades. Utlåtandet gäller dels ett 

ärende om Rapportering av ej verkställda beslut enligt lagen om stöd och service 

till vissa funktionshindrade (LSS) samt rapportering enligt 4 kap. 1 § social-

tjänstlagen (SoL), kvartal 1 2009, dels ett ärende om Rapportering av ej verk-

ställda beslut enligt 4 kap. 1 § socialtjänstlagen (SoL) kvartal 1 2009, äldreom-

sorg.  

 

Ordet innehades av Eivor Karlsson, Birgitta Holm, Karin Rågsjö, borgarrådet 

Samuelsson och Birgit Marklund Beijer. 

 

Beslut 

 

Med bifall till kommunstyrelsens förslag i utlåtandet beslöt kommunfullmäktige 

utan omröstning följande. 

1. Stadsdelsnämndernas rapportering av ej verkställda beslut enligt LSS 

kvartal 1 2009 godkänns. 

2. Stadsdelsnämndernas rapportering av ej verkställda beslut enligt SoL 

kvartal 1 2009 godkänns. 

3. Stadsdelsnämndernas rapportering av ej verkställda beslut enligt SoL 

kvartal 1 2009, äldreomsorg, godkänns. 

 

 

§ 29  

Plan för utbyggnad av bostäder till personer med funktionsnedsättning 

(utl. 2009:151) 

Dnr 326-708/2009  

 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2009:151 behandlades. Utlåtandet gäller ett 

ärende om en ny plan för perioden 2009-2014 för utbyggnad av bostäder till per-

soner med funktionsnedsättning. 

 

Ordet innehades av Abdo Goriya, Karin Rågsjö, Eivor Karlsson, Berit Kruse 

samt borgarrådet Kristersson. 

 

Yrkanden 

 

Under överläggningen hade yrkats 

 

dels bifall till kommunstyrelsens förslag, 
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dels av Abdo Goriya (s), Eivor Karlsson (mp) och Karin Rågsjö (v) bifall till 

socialdemokraternas, miljöpartiets och vänsterpartiets gemensamma reservation 

i kommunstyrelsen. 

 

Beslut 

 

Efter framställda propositioner enligt dessa yrkanden beslöt kommunfullmäktige 

utan omröstning – i enlighet med kommunstyrelsens förslag – följande. 

Plan för utbyggnad av bostäder till personer med funktionsnedsättning god-

känns, bilaga 2 till utlåtandet, med hänvisning till vad som anförs i före-

dragande borgarrådets synpunkter. 

 

 

§ 30  

Miljöprofilområden - miljöstadsdelar i världsklass (utl. 2009:152) 

Dnr 303-4632/2007  

 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2009:152 behandlades. Utlåtandet gäller ett 

ärende om miljöprofilområden - miljöstadsdelar i världsklass.  

 

Ordet innehades av borgarråden Nordin och Ruwaida, Mirja Räihä Järvinen, 

Anders Broberg, borgarrådet Hamilton, Björn Ljung, Mattias Ericson, Cecilia 

Obermüller, borgarråden Alvendal och Larsson samt Jan Valeskog. 

 

Yrkanden 

 

Under överläggningen hade yrkats 

 

dels bifall till kommunstyrelsens förslag, 

 

dels av Mirja Räihä Järvinen (s) bifall till socialdemokraternas reservation i 

kommunstyrelsen, 

 

dels av Cecilia Obermüller (mp) bifall till miljöpartiets reservation i kommun-

styrelsen, 

 

dels av Mattias Ericson (v) bifall till vänsterpartiets reservation i kommunstyrel-

sen. 

 

Beslut 

 

Efter framställda propositioner enligt dessa yrkanden beslöt kommunfullmäktige 

utan omröstning – i enlighet med kommunstyrelsens förslag – följande. 

1. Norra Djurgårdsstaden ska utgöra ett särskilt miljöprofilerat stadsutveck-

lingsområde. Exploateringsnämnden ges i uppdrag att i samråd med be-

rörda nämnder och bolag ta fram ett program för området i enlighet med 

utlåtandet. 

2. Exploateringsnämnden ges i uppdrag att ta fram ett miljöprogram för 

Norra Djurgårdsstaden som ska underställas kommunfullmäktige för be-

slut. 
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3. Västra Liljeholmen (tidigare kallat Lövholmen) ska utgöra ett särskilt 

miljöprofilerat stadsutvecklingsområde. Exploateringsnämnden ges i upp-

drag att utreda och föreslå lösningar på de utmaningar som finns i Västra 

Liljeholmen. 

4. Exploateringsnämnden anmodas att inrätta ett beredande och samord-

nande råd för det fortsatta genomförandet av miljöprofilområden i enlig-

het med vad föredragande borgarrådet anfört. 

5. Stockholms Stadshus AB uppmanas att ge de kommunala bostadsbolagen 

i uppdrag att tillse att de renoveringar som planeras inom ramen för upp-

rustningssatsningen i miljonprogramområdena genomförs med tydlig 

miljöprofil i enlighet med vad föredragande borgarrådet anfört. 

6. Kommunstyrelsen ges i uppdrag att snarast utarbeta ett förslag för hur sta-

dens miljöprogram ska kompletteras med ett avsnitt om hållbart byg-

gande. Det nya miljöprogrammet ska beslutas av kommunfullmäktige.  

 

 

§ 31  

Valkretsindelningen i Stockholms stad för perioden 2010 – 2014 

(utl. 2009:153; skrivelse 12) 

Dnr 011-1374/2009  

 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2009:153 behandlades. Utlåtandet gäller ett 

ärende om valkretsindelningen i Stockholms stad för perioden 2010 - 2014. 

 

Ordet innehades av Cecilia Önfelt, borgarrådet Nordin samt Erik Wassén. 

 

Yrkanden 

 

Under överläggningen hade yrkats 

 

dels bifall till kommunstyrelsens förslag, 

 

dels av Cecilia Önfelt (c) bifall till centerpartiets ersättaryttrande i kommunsty-

relsen. 

 

Beslut 

 

Efter framställda propositioner enligt dessa yrkanden beslöt kommunfullmäktige 

utan omröstning – i enlighet med kommunstyrelsens förslag – följande. 

Valkretsindelning för perioden 2010 – 2014 enligt bilaga 2 till utlåtandet 

godkänns samt överlämnas till länsstyrelsen för fastställelse. 
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§ 32  

Motion Stockholms stad bör snarast använda s.k. tyst asfalt (utl. 2009:74) 

Dnr 314-4459/2005 

 

Kommunstyrelsens tidigare bordlagda utlåtande nr 2009:74 behandlades. Utlå-

tandet gäller en motion av Björn Ljung (fp) i vilken han föreslår att staden sna-

rast bör använda s.k. tyst asfalt vid omläggning och nyläggning på genomfarts-

gator och vägar för att komma tillrätta med höga bullernivåer i tätbebyggt om-

råde.  

 

Ordet innehades av Björn Ljung, Mehdi Oguzsoy och borgarrådet Hamilton. 

 

Yrkanden 

 

Under överläggningen hade yrkats 

 

dels bifall till kommunstyrelsens förslag, 

 

dels av Mehdi Oguzsoy (v) bifall till vänsterpartiets reservation i kommunstyrel-

sen. 

 

Propositionsordning 

 

Ordföranden tog upp kommunstyrelsens förslag varemot ställdes socialdemo-

kraternas reservation i kommunstyrelsen samt Mehdi Oguzsoys (v) yrkande. Vid 

propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunfullmäktige utan omröstning att 

bifalla kommunstyrelsens förslag. 

 

Beslut 

 

Efter framställda propositioner enligt dessa yrkanden beslöt kommunfullmäktige 

utan omröstning – i enlighet med kommunstyrelsens förslag – följande. 

Motion (2005:67) av Björn Ljung (fp) anses besvarad med vad som anförs i 

utlåtandet.  

 

 

§ 33  

Motion om vitalisering av den kommunala demokratin (utl. 2008:148) 

Dnr 016-420/2008  

 

Kommunstyrelsens tidigare bordlagda utlåtande nr 2008:148 behandlades. Utlå-

tandet gäller en motion av Ann-Margarethe Livh m.fl. (v) i vilken de bl.a. hem-

ställer att kommunstyrelsen ska verka för att grundlagsutredningen bör ges i 

tilläggsdirektiv att möjligheten att kräva kvalificerad majoritet vid stora och 

oåterkalleliga beslut bör prövas.  

 

Ordet innehades av Mehdi Oguzsoy, Rolf Könberg, Ariane Bucquet Pousette, 

Ann-Katrin Åslund, borgarrådet Livh, Abdo Goriya, Stefan Nilsson, Yvonne 

Fernell-Ingelström, Mattias Ericson, borgarrådet Larsson, Björn Ljung, Barry 

Andersson, Anders Broberg, Arhe Hamednaca och Dikran Dison. 
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Yrkanden 

 

Under överläggningen hade yrkats 

 

dels bifall till kommunstyrelsens förslag, 

 

dels av StefanNilsson (mp) bifall till miljöpartiets reservation i kommunstyrel-

sen, 

 

dels av Mehdi Oguzsoy (v) bifall till vänsterpartiets reservation i kommunstyrel-

sen. 

 

Beslut 

 

Efter framställda propositioner enligt dessa yrkanden beslöt kommunfullmäktige 

utan omröstning – i enlighet med kommunstyrelsens förslag – följande 

Motion (2008:13) av Ann-Margarethe Livh m.fl. (v) om vitalisering av den 

kommunala demokratin avslås.  

 

 

§ 34  

Bordlagda ärenden 

 

Kommunfullmäktige beslöt utan omröstning att åter bordlägga kommunstyrel-

sens utlåtanden nr 157, 176, 178, 180, 181, 182, 183, 184, 185, 186, 192, 203, 

214, 217, 218 och 219 för år 2008 samt nr 9, 15, 16, 17, 18, 30, 31, 33, 52, 53, 

57, 69, 70, 71, 72, 73, 75, 76, 77, 78, 79, 80, 81, 88, 89, 90, 92, 103, 104, 105, 

106, 107, 108, 110, 111, 112, 122, 123, 124, 125, 127, 128, 129, 130, 131, 132 

och 133 för år 2009. 

 

Kommunfullmäktige beslöt även att bordlägga kommunstyrelsens utlåtanden 

nr 154, 155, 156, 157, 158, 159, 160 och 161 för år 2009. 
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§ 35  

Motioner 

 

Under tiden 29 september – 19 oktober 2009 väcktes och inlämnades följande 

motioner: 

 

1. (2009:41) av Ann-Margarethe Livh (v) om plånbokskort till stöd för de 

anställdas meddelarfrihet och meddelarskydd 

Dnr 335-2009/2009; 

 

2. (2009:42) av Ann-Margarethe Livh (v) om återköp av Rinkeby Torg och 

planering för återköp av andra strategiska förortscentran 

Dnr 319-2110/2009. 

 

Motionerna överlämnades till kommunstyrelsen för beredning. 

 

 

Kommunfullmäktige åtskildes kl. 22.30. 

 

 

Vid protokollet 

Ylva Tengblad 

 


